

MINUTES OF PROCEEDINGS

Thursday, March 18, 1971.
(3)

[Text]

The Standing Committee on Broadcasting, Films and Assistance to the Arts met this day at 9:40 a.m. The Chairman, Mr. John Reid, presided.

Members present: Messrs. Dinsdale, Faulkner, Nowlan, Orlikow, Portelance, Reid, Richard, Rose, Stewart (*Cochrane*), Valade—(10).

Appearing: The Honourable Gérard Pelletier, Secretary of State.

Witnesses: From the Department of Secretary of State: Mr. M. F. Yalden, Assistant Under Secretary of State; and Dr. D. C. Munroe, Special Adviser, Education Support Branch.

The Committee proceeded to the consideration of the Estimates (1971-72) of the Department of Secretary of State and agencies which report to the Secretary of State.

The Minister made a statement on his estimates and certain agencies which report to him, and was examined thereon, assisted by Messrs. Yalden and Munroe.

It was agreed that the Chairman write to the C.B.C. requesting them to delay a decision on proposed changes in radio programming until they appear before this Committee.

The examination of the Minister still continuing, at 12.00 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAUX

Le jeudi 18 mars 1971
(3)

[Traduction]

Le Comité permanent de la radiodiffusion, des films et de l'assistance aux arts se réunit ce matin à 9 h 40. Le président, M. John M. Reid, occupe le fauteuil.

Députés présents: MM. Dinsdale, Faulkner, Nowlan, Orlikow, Portelance, Reid, Richard, Rose, Stewart (*Cochrane*), Valade—(10).

Comparaît: L'honorable Gérard Pelletier, secrétaire d'État.

Témoins: Du secrétariat d'État: MM. M. F. Yalden, sous-secrétaire d'État adjoint et D. C. Munroe, conseiller spécial, direction de l'aide à l'éducation.

Le Comité entreprend l'étude du budget des dépenses (1971-1972) du Secrétariat d'État et des organismes qui en dépendent.

Le ministre fait une déclaration sur ses prévisions budgétaires et sur certains organismes qui dépendent de son ministère et répond aux questions, avec l'aide de MM. Yalden et Munroe.

Il est convenu que le président écrive à la société Radio-Canada pour lui demander de retarder une décision sur les changements proposés dans la programmation radiophonique jusqu'à ce qu'elle comparaisse devant le Comité.

Au cours de la période de questions, à 12 h de l'après-midi, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

M. Slack

Clerk of the Committee